
        Protokoł Nr IX/2013 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  29 października   2013 roku 

w sali  Gminnego Ośrodka Kultury    

w Osielsku  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 14
00

 do 17
40

. 

Na 15 radnych obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni:   M. Juszczak. Radny J. Baumgart spóźnił się. 

Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy, dyrektor GZK, radca prawny.  

Sołtysi:  Czesław Betyna,  Stanisław Mikulski, Justyna Magiera, Danuta Szatkowska-Rzepka. 

Radni powiatowi: A. Witowska-Araszkiewicz i L. Kuziak. 

Grupa mieszkańców Niemcza – uczestniczyli w części obrad. 

Sesja rozpoczęła się od uczenia minutą ciszy zmarłego 28 października br. Tadeusza 

Mazowieckiego  pierwszego premiera III Rzeczypospolitej.  

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów  z poprzednich sesji. 

5. Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

6. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

7. Składanie interpelacji. 

8. Zapytania do radnych powiatowych. 
9. Podjęcie uchwał:    

   1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

   2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osielsko, 

   3) w sprawie zaciągnięcia  pożyczek  długoterminowych z WFOŚ i GW, 

   4)  w sprawie współdziałania z Gminą Dobrcz w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

   5) w sprawie  udzielenia dotacji w 2013 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie, 

   6) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami   pozarządowymi, 

   7) w sprawie zmian obwodów  Zespołu Szkół, SP w Maksymilianowie oraz  Gimnazjum Nr 1, 

   8) w sprawie określenia  wymiaru godzin bezpłatnego nauczania w oddziałach przedszkolnych, 
   9)w sprawie wyrażenia woli Gminy  Osielsko do realizacji projektu pod nazwą „Plan    

      gospodarki  niskoemisyjnej Gminy Osielsko”. 

10) w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu w Żołędowie, 

11)  w sprawie zakupu lokali mieszkalnych w budynku położonym w Bożenkowie, 

12) o zmianie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku, 

13) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy gruntu stanowiącego drogę wewnętrzną, 

14) w sprawie zamiany gruntów położonych w Osielsku,  

15) w sprawie  zmiany uchwały dot. określenia przystanków komunikacyjnych, 

16) w sprawie przejęcia od Powiatu Bydgoskiego zadania polegającego na zimowym 

utrzymaniu dróg. 
10. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

L. Balbuza-Walkowska wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał Nr 13  

i Nr 14. Projekty te po raz kolejny trafiły pod obrady i komisje wyraziły negatywną opinię. W 

związku z taką opinią wnioskuję o zdjęcie ich z porządku obrad.  
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Radni wniosek przyjęli przez aklamację. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosownie porządek obrad z uwzględnieniem wniosku 

radnej. Wynik głosowania był jednogłośny – za. 

Przyjęcie protokołów  z poprzednich sesji. 

Protokoły w drodze głosowania zostały przyjęte jednogłośnie – za. 

Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Przewodniczący obrad przystąpił do omówienia projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego. Następnie oddał głos radnemu Jerzemu Podgórskiemu, który 

poinformował o zaistniałej sytuacji. Z dniem 1 października 2013 roku zaprzestał 

zamieszkiwać i przebywać na stałe na terenie gminy Osielsko gdyż wymeldował  się z pobytu 

stałego i stał się mieszkańcem Bydgoszczy. W związku z tym złożyłem pisemne 

oświadczenie i wniosek o wszczęcie procedury wygaśnięcia mandatu radnego. 

J. Podgórski  podziękował wszystkim za dotychczasową współpracę. 

Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynęło od Wójta Gminy pismo informujące   

o wymeldowaniu się z terenu gminy Osielsko  radnego  J. Podgórskiego. Wobec tego faktu 

przeprowadziłem rozmowę z radnym J. Podgórskim. Został poinformowany 

 o konsekwencjach wynikających z art.  190 ust. 1 pkt 3   ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. – 

Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw „ 3) utrata prawa 

wybieralności lub braku tego prawa w dniu wyborów.” Prawo wyborcze nie przysługuje 

osobie , która stale nie zamieszkuje na terenie gminy.   

W związku z tym, że J. Podgórski stał się mieszkańcem Bydgoszczy złożył pisemne 

oświadczenie o wszczęcie procedury  wygaśnięcia mandatu radnego, co jest przedmiotem 

dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego Rady Gminy Osielsko - Jerzego Piotra Podgórskiego. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/59/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

J. Podgórski nie brał udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy wręczyli J. Podgórskiemu podziękowanie za 

współpracę. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  uchwał. 

W tym miejscu obrad, przewodniczący udzielił głosu mieszkańcom sołectwa Niemcz. 

Pierwszy zabrał  głos p. Migała. Zanim kupiłem działkę w Niemczu, wystąpiłem z 

zapytaniem czy w pobliżu nie powstanie wieża-maszt lub wiatrak. Poinformowano mnie, że 

tego rodzaju budowli nie będzie. Teraz okazuje się, że przy ul. Kościuszki powstaje maszt 

telefonii komórkowej. Powstanie tej budowli spowoduje pogorszenie warunków jakości życia 

za sprawą emisji pola elektromagnetycznego. Obawy budzi także sam wygląd stacji bazowej,  

zaburzać będzie otaczający stację krajobraz, która powstanie wśród domów jednorodzinnych. 

Maszty budzą sprzeciw nie tylko, że psują estetykę, ciszę i spokój, ale również są 

zagrożeniem dla  zdrowia naszych dzieci. 

Wójt – rada gminy i sesja nie ma nic do budowy wieży telefonii komórkowej. Jest to w 

kompetencji Wójta Gminy. W 2010 roku nastąpiła zmiana ustawy i pewne uprawnienia gmin 

zostały bardzo ograniczone, a wręcz zabrane. Mówiąc wprost, ze na terenach objętych planem 

zagospodarowania nie ma możliwości wydania decyzji odmownej do postawienia urządzeń 

służących do rozwoju telekomunikacji. Urząd Gminy musi wydać decyzję administracyjną o 

lokalizacji celu publicznego.  Budowa wieży telefonii komórkowej, gdzie mieszkańcy sobie 

nie życzą to nie jest pierwszy przypadek. Taka sytuacja była w Maksymilianowie. Wówczas  
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wystąpiłem do Rzecznika Praw Obywatelskich i otrzymałem odpowiedź  „są pewne cele 

nadrzędne do których mieszkańcy muszą się dostosować”. Decyzja lokalizacji celu 

publicznego musi być wydana, którą przygotowuje urbanista z listy Wojewody. Gdy będę 

dysponował decyzją, to przed jej wydaniem to poproszę radnych z Niemcza i  zapoznam ich z 

treścią decyzji.  

W miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego nie wolno wyznaczyć terenów 

pod budowę masztów. 

Wójt poprosił zainteresowanych budową wieży-masztu o cierpliwość. Postępowanie 

administracyjne zostało wszczęte i nie podpiszę decyzji do momentu gdy państwo nie 

zostaniecie poinformowani, co w niej jest. 

I. Kraszkiewicz - to co państwo mówicie, to zostało wprowadzone zmianą ustawy 

telekomunikacyjnej. Nie honoruje się postanowień miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. NSA stwierdza, że nie można się sprzeciwić lokalizacji wieży telefonii 

komórkowej. 

Wojewódzka Stacja sanepidu wykonuje badania radiologiczne i gdy wystąpi pogorszenie 

warunków to państwo możecie wystąpić na drogę sądową. To jest jedyna droga na dzień 

dzisiejszy.  

Wójt – odczytał  fragment odpowiedzi  Rzecznika Praw Obywatelskich, który powołuje się na 

wyrok Trybunału Konstytucyjnego. „TK wyraził pogląd, że  ocena dopuszczalności wyjątków 

od zasady ochrony praw nabytych wymaga rozważenia na ile oczekiwanie jednostki, uznane   

przez państwo będą realizowane, jest usprawiedliwione. Zasada ochrony praw nabytych 

chroni bowiem wyłącznie oczekiwania usprawiedliwione i racjonalne. Istnieją natomiast 

dziedziny życia i sytuacje w których jednostka musi liczyć się z tum, że zmiana warunków 

społecznych i gospodarczych może wymagać zmian regulacji prawnych, w tym również 

zmian, które znoszą lub ograniczają dotychczas zagwarantowane prawa podmiotowe.” 

W tym miejscu obrad przybył radny J. Baumgart. Stan radnych 13. 

L. Balbuza-Walkowska-   sporo racji jest w tym, co Wójt powiedział. Uważam, że gdyby 

pierwszą negatywną decyzją dałby pan sygnał. A istnieje domniemanie, że nie zachowają 

parametrów oferowanych we wniosku i gdyby pracownik urzędu gminy poświęcił 15 min. 

stworzyłby materiał poglądowy, co oferują inni Wójtowie, a dają decyzje odmowne. Jeżeli 

organ dałby sygnał, że nie są tutaj mile widziani poprzez wydanie decyzji negatywnej i my 

byśmy poparli swoim protestem, a negatywny rozgłos rozniósłby się, to może byłyby efekty. 

Skoro wydawana jest od razu decyzja pozytywna to mamy obecną sytuację. Nie ma 

formalnych przeszkód, aby organ wydał negatywną decyzję.  

Wójt poinformował, że decyzji jeszcze nie ma. Dla mnie jest sygnałem, że państwo 

przyszliście dzisiaj na sesję. 

L. Balbuza-Walkowska- zaproponowała, aby zabezpieczyć środki w budżecie gminy, żeby 

systematycznie przeprowadzać  np. 1 raz w miesiącu badania radiologiczne.    

Wójt  jeżeli wolą  państwa będzie taka decyzja to zadanie będzie umieszczone w dziale urząd 

gminy.  

Mieszkańcy opuścili salę obrad. 

Pytania zadali do sprawozdania Wójta: 

A. Słysz- zabrał głos w sprawie dużej  ilości lamp oświetlenia ulicznego, w niektórych 

miejscach. Dla przykładu podał, że  na odcinku o długości 1,200 metrów ul. Słowackiego jest 

30 lamp.  – to jest dobrze. Przeglądając ogłoszenie o przetargu na budowę ul. Jana Pawła II w 

Osielsku zauważyłem, że  na odcinku o prawie połowę krótszym  670 m jest  także 

zaplanowanych 30 lamp.  Wynika z tego że lampy będą co  22 m, a na Słowackiego  są co 

około 35-40 m, a drogi są  takiej samej klasy.   

Natomiast na ul. Krakowskiej w Jarużynie nowo wybudowany odcinek w polu   są lampy, co  
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17 m . Według mojej oceny na odcinku ok. 170 m jest 11 lamp. Uważam za przesadną ich 

ilość.  Podobny odcinek na ulicy Słonecznej przy boisku „Orlik”  

w Żołędowie  ma   7 lamp. Uważam za wystarczające. Chociaż jest to miejsce niebezpieczne  

z uwagi na bliskość placu zabaw.  Dlatego na Krakowskiej też  maksymalnie 7    

wystarczyłoby. Ponosimy duże koszt płacąc za energię elektryczną, a w niektórych miejscach 

stawia się za dużo lamp, a mieszkańcy niejednokrotnie  proszą o postawienie chociaż jednej 

lampy i jest z tym problem.  

Wójt – lampy oświetlenia ulicznego przy nowobudowanych ulicach są postawione zgodnie z 

normą. Gdy projekt jest integralną częścią wniosku o dofinansowanie to musi być wszystko 

wykonane z normami. Nie możemy wprowadzać korekt gdyż na budowę tych ulic 

uzyskaliśmy środki dofinansowania. Dopiero po 5 latach możemy wyłączyć co drugą lampę.   

A.Słysz- poprosił o skonsultowanie z działem inwestycji czy faktycznie jest taka duża ilość 

lamp, może zaistniała pomyłka. 

K. Cichański – zapytał o zamontowane w miesiącu wrześniu br. lampy i jeszcze nie świecą. 

Wójt – jest kłopot z podpisaniem umowy z dostawcą energii. 

Składanie interpelacji- nie złożono żadnej interpelacji. 

Zapytania do radnych powiatowych: 

St. Mikulski – wnioskował o wyrównanie drogi z Żołędowa do Samociążka. 

M. Zielińska – w Osielsku przy ul. Centralnej rozpoczyna się budowę chodnika i na 

wysokości ul. Agrestowej omija się słup oświetlenia ulicznego. Proszę o spowodowanie 

możliwości przestawienia tego słupa.   

A.Słysz – nawiązał do Protokołu Komunikacyjno-Drogowego z lipca br. Tak nazwany jest 

ten dokument. Pisany był odręcznie na bieżąco, dołączona jest lista obecności, a protokoł 

podpisały tylko dwie osoby. Według mnie to protokołu nie ma. Każdy uczestnik winien 

dokument podpisać.  Podpisały dwie osoby z naszej strony. Proszę o zwrócenie uwagi w 

Starostwie Powiatowym , że oczekujemy protokołu podpisanego przez pięć osób. 

K. Cichański – w wiacie przystankowej przy ul. Centralnej (parking  przy kościele) nadal 

szyba nie jest naprawiona. 

L. Wróblewska-  ponowiła wniosek o ustawienie lustra, które było zbite na skrzyżowaniu ul. 

Centralnej z ul. Leśną 

 L. Balbuza-Walkowska- z ul. A. Mickiewicza namalować znak „prawo skręt”.    

K. Lachowska- składałam wniosek o przejście dla pieszych na ul. Bydgoskiej przy ul. 

Wyspiańskiego. Jest tam przystanek dla wysiadających dzieci szkolnych. Rodzice pytają mnie 

czy będą namalowane pasy, a do dzisiaj nie otrzymałam żadnej informacji ze Starostwa. 

B. Leszczyński – ścieżka pieszo-rowerowa  z Niemcza do Żołędowa wymaga naprawy  - nie 

ma ciągu komunikacyjnego, brak utwardzenia. 

L. Kuziak: 

- sprawę przejazdu równiarki z Żołędowa przekazywałem dyr. Megerowi, który 

poinformował mnie, że powinna ona przejeżdżać 1 raz w miesiącu. Natomiast sprawa słupa w 

ul. Centralnej, trudno mi się odnieść. Na etapie projektowania powinno być uwzględnione 

jego przestawienie. Odnośnie  Protokołu Komunikacyjno-Drogowego z lipca br. wystąpiłem z 

wnioskiem do Starosty uzupełnienie  o uzasadnienia. 

Podjęcie uchwał: 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Skarbnik gminy przedstawiła ostateczne zmiany. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

 

 



- 5 - 

Uchwała Nr IX/60/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko. 

Skarbnik gminy poinformowała, że w WPF  dostosowuje się kwoty dochodów i wydatków do 

poprzedniej uchwały. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/61/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczek 

długoterminowych w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Toruniu  Pożyczka zostanie przeznaczona na dofinansowanie zadania: 

1) Budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Leśnej w Osielsku – 

284 000 zł; 

2) Termomodernizacja budynku mieszkalnego przy ul. Szkolnej 1 w Maksymilianowie 

stanowiącego własność gminy Osielsko – 43 760 zł. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/62/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie współdziałania z Gminą 

Dobrcz  w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/63/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  udzielenia dotacji w 2013 roku 

na prace konserwatorskie, restauratorskie. Rada Gminy Dobrcz uchwałą   z dnia 29 sierpnia 

2013r. udzieliła pomocy finansowej dla gminy Osielsko – 5.000 zł na   wykonanie  prac 

konserwatorskich i restauratorskich  organów stanowiących wyposażenie kościoła 

parafialnego w Żołędowie. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/64/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy z organizacjami   pozarządowymi na 2014 rok. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/65/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmian obwodu Zespołu Szkół 

w Osielsku, Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Maksymilianowie oraz  Gimnazjum Nr 

1 im. Janusza Korczaka w Żołędowie. 
Wójt z projektu należy wykreślić  miejscowość „Jarużyn Kolonia” ponieważ  nie ma takiej 

miejscowości. Kolonia jest częścią składową sołectwa Jarużyn. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 
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Uchwała Nr  IX/66/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wymiaru godzin 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w  oddziałach przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w czasie przekraczającym ten wymiar. W § 2 ust. 2 wprowadzona zostaje autopoprawka   

 i ust. 2 otrzymuje brzmienie ”Wysokość miesięcznej opłaty za świadczenia o których mowa 

w ust.1 stanowi iloczyn opłaty wskazanej w ust. 1 oraz liczby godzin korzystania z tych 

świadczeń w danym miesiącu.”   

Radni autopoprawkę przyjęli przez aklamację. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/67/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie  przystąpienia do opracowania 

i wdrożenia planu gospodarki niskoemisyjnej. 

wyrażenia woli Gminy  Osielsko do realizacji projektu pod nazwą „Plan gospodarki   

niskoemisyjnej Gminy Osielsko” 

Wójt – w uzasadnieniu projektu jest zapis o terminie naboru wniosków do 31 października br. 

i od tego akapitu należy wykreślić dalszą część uzasadnienia. Ponieważ mając tą uchwałę 

dajemy sobie czas do wyboru tańszej firmy do opracowania tego programu. 

A.Słysz- w związku autopoprawką Wójta zasadnym tytułem byłoby „w sprawie  wyrażenia 

woli Gminy  Osielsko do realizacji projektu pod nazwą „Plan gospodarki   niskoemisyjnej 

Gminy Osielsko”. 

Rada przyjęła przez aklamację wniosek radnego A. Słysz. 

Przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli 

Gminy  Osielsko do realizacji projektu pod nazwą „Plan gospodarki   niskoemisyjnej Gminy 

Osielsko” z uwzględnieniem wniosku Wójta. Wynik głosowania był  jednogłośny – za. 

Uchwała Nr  IX/68/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

przechodu i przejazdu przez grunt stanowiący własność Gminy Osielsko, położony  

w Żołędowie. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/69/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zakupu lokali mieszkalnych  

w budynku położonym w Bożenkowie. 

L. Balbuza-Walkowska- mieszkania kupujemy i przekształcamy je na lokale socjalne, ale w 

budynku tym są mieszkańcy którzy wykupili mieszkania na własność. W związku z tym, czy 

rodziny nie są zagrożeniem dla tzw. "starych mieszkańców”. 

Wójt – myślę, że problemu nie będzie. Tą sprawę szczegółowo omawiano na komis ds. 

rodziny, która w swej kompetencji ma przydział lokali mieszkalnych. 

M. Wideł – komisja szczegółowo dyskutowała. Komisja  boryka się od strony humanitarnej, 

stan  mieszkań zajmowanych do tej pory przez nich był fatalny. Staramy się pomóc tym 

ludziom.  W jednym z lokali w Bożenkowie była na interwencji Policja.   
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Zostały podjęte kroki  i jeżeli będzie możliwość to zostanie dokonana zamiana na lokal o 

niższym standardzie. 

Wójt – był jeden przypadek drastyczny, ale problem został rozwiązany. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik 

głosowania był  jednogłośny – za. 

Uchwała Nr IX/70/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Salę obrad opuściła radna I. Ratuszna. Stan radnych 13. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Osielsko. 

 Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/71/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały    w sprawie zmiany uchwały o określeniu 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Osielsko. 

Wójt – są to przystanki związane z dowozem dzieci do szkół. Zmienił się przewoźnik – PKS 

Bydgoszcz i są usankcjonowane przystanki. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/72/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu 

Bydgoskiego zadania polegającego na zimowym utrzymaniu dróg publicznych powiatowych 

na terenie gminy Osielsko. 

Wójt – poinformował, że wyjaśniła się sprawa zimowego utrzymania dwóch tzw. górek  

w Jarużynie i w Bożenkowie. Będą sypane samą solą.  

Fr. Ziółkowski zwrócił uwagę, żeby zimowe utrzymanie dróg powiatowych nie wpłynęło na 

stan zimowego utrzymania naszych dróg. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr  IX/73/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje – nie złożono interpelacji. 

Wolne wnioski i zapytania: 

Przewodniczący obrad zabrał głos:  

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy Osielsko za pierwsze półrocze 2013 roku i 

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej zostały umieszczone na 

stronie BIP-u. Otrzymaliście państwo drogą e-mailową  link do tej strony. W związku z tym 

czy są pytania do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. 

Nie było zapytań. 

Przewodniczący obrad poinformował o  stanie złożonych oświadczeń majątkowych. 

Oświadczenia majątkowe złożyło 14 radnych, wszyscy złożyli oświadczenia w ustawowym 

terminie, które przekazałem do Pierwszego Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy. 

Przewodniczący Rady  i Wójt  złożyliśmy oświadczenia majątkowe do Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego w Bydgoszczy w ustawowym terminie. 
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Do dnia dzisiejszego Urząd Skarbowy nie przesłał informacji na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych prócz Urzędu Skarbowego w Nakle. 

Do Wójta gminy wpłynęły oświadczenia od: Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy  

i pracowników wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta oraz   dyrektorów  

i kierowników jednostek organizacyjnych gminy. Wszystkie oświadczenia zostały wysłane do 

odpowiednich Urzędów Skarbowych.  

Do dnia dzisiejszego Urzędy Skarbowe nie przesłały informacji nt. złożonych  oświadczeń 

majątkowych. 

Wójt – trwają prace nad projektem budżetu gminy na 2014 rok. Zastanawiam się nad 

minimalnym podwyższeniem stawek podatku od nieruchomości. Nasze stawki podatkowe są 

dużo niższe od stawek maksymalnych. W związku z tym, żeby nie było w przyszłych latach 

drastycznych podwyżek  stawki podatkowe zostaną minimalnie podwyższone. 

Radni zaaprobowali propozycję Wójta. 

I. Kraszkiewicz- w WPF jest zapis projektowanie dróg ul. Jeziorańska, Jana Pawła II i ul. 

Kąty. 

Wójt – nie ma prac projektowych na ul. Kąty. Jest ul. Jana Pawła II do ul. Jeziorańskiej. 

I.Kraszkiewicz – wnioskował do Wójta aby opracować regulamin-zasady przejmowania przez 

gminę dróg. Niech to będzie opracowany pewien schemat. 

B. Leszczyński – przejmujemy na rzecz gminy wiele dróg, ale nie mamy podjętej  uchwały o 

opłacie adiacenckiej z tytułu podziału gruntów.  

Przez 4 lata oczekujemy na podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Osielsko-Niemcz. 

Wójt poinformował, że są dwie oferty na prowadzenie komunikacji wewnątrz gminnej. Jedną 

jest prywatny przewoźnik a drugą Miejskie Zakłady Komunikacyjne Bydgoszcz. Temat ten  

przedstawię szczegółowo na komisjach. 

L. Wróblewska- kończą się prace Leśnej, a na  ul. Jaworowej stacjonował sprzęt i pozostały 

plamy po oleju. Może rozważyć przełożenie kostki. 

L. Balbuza-Walkowska – zapytała o przetarg na działki budowlane. 

Wójt – NIK nie wpłacił wadium. 

Cz. Betyna – zapytał czy będzie kontynuowana budowa kanalizacja na ul. Głównej  

w Maksymilianowie. 

 
Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 

 

 


